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§ 16 Övriga frågor 

Maria Hannäs tog upp en fråga om bolagets internkö – finns det något stöd för en person som inte 

orkar gå in dagligen och bevaka kön? Styrelsen resonerade kring frågan. 

 

Per Forsling rapporterade muntligt kring läget i Traneberg. Efter avbruten samrådsprocess har ett 

arbete gjorts kring årsskiftet för att skapa gemensamma spelregler. Fler lägenheter har inventerats, 

resultatet av den inventeringen kommer rapporteras på ledningsgruppen i närtid och därefter går 

samrådet vidare. HGF har varit mycket stöttande i processen. 

 

§ 17 Mötets avslutande 

Ordföranden förklarade mötet avslutat. 
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